
 

 

Referat skolebestyrelsesmøde 040624 
 

Mødedato 

04.06.2024 

Mødested/lokale 

Lærerværelset 

Mødetidspunkt kl. 

17.00 

Sluttidspunkt kl. 

20.00 

Deltagere 

Skolebestyrelsen og forældreråd 

Afbud ske senest 4 dage før til 

Vibeke Faber Mølholm 

Afbud fra 

Rikke, Heidi,  

Direkte telefonnr. 

21579648 

 

----------------------------------   LUKKET DEL   ---------------------------------- 
 
1. Godkendelse af dagsorden 17:00 – 17:05 

 
Referat: Dagsordenen er godkendt 
 
2. LEGO børne-fokusgrupper 17:05 – 17:20 

Skolen har fået en henvendelse fra LEGO vedrørende opslag på aula omkring reklame for deres 
børne-fokusgrupper. 
Lad os tage en runde, og høre hvor folk står i forhold til at lægge den slags på Aula. Vi vedtog 
på tidligere møde, at reklamer ikke skulle være en del af ”startmappen”. 
Formålet er at tage principiel stilling til, om vi som skole vil lægge sådanne opslag op på Aula. 

 
Referat: Efter en generel drøftelse bliver det vedtaget, at skolebestyrelsen giver mandat til 
ledelsen ift. at vurdere, hvad der skal lægges på Aula.  
 
3. Forældremøder 17:20 – 17:45 

Vi plejer jo at være rundt til de forskellige forældremøder for at fortælle om vores arbejde.  
Formålet er at finde ud af, hvorvidt den praksis skal fortsætte næste skoleår og i så fald 
planlægge, hvem der tager hvilke klasser (i udgangspunktet) 

 
Referat: det giver fortsat god mening at være med på møderne, trække tråde tilbage til året der er 
gået, måske udarbejde en huskeliste med ting der er gode at sige på de forskellige årgange. Godt 
med emner der er tilpasset de enkelte årgange. Indhold: Hvorfor er vi her og hvad arbejder vi med 
er hovedfokusset? Vi bruger ligeledes input fra forældrerødderne fra mødet i dag. Datoer følger.  



Forslag til indhold: kan være gode råd til forældrerådene ud fra folder, drøftelse af diverse regler 
osv. Forventningsafstemning ift. forældrerådenes rolle. Drøftelse af digitale rutiner/vaner ud fra 
princip omkring devices….  
  

Årgang Dato SKB 

     0.  årgang 
 

Anders Hallundbæk  

1. årgang 
 

Anders Hallundbæk  

2. årgang 
 

Lars Ankersen 

3. årgang 
 

Martin Wolf 

4. årgang 
 

Lars Ankersen 

5. årgang 
 

Maria Vestergaard An-
dersen 

6. årgang 
 

Martin Wolf 

7. årgang 
 

Lars Ankersen 

8. årgang 
 

Maria Vestergaard An-
dersen 

    PLUS 
 

Heidi Sejr 

 
Evt.  

- Legeplads på hold indtil efter sommerferien. 
- Planteprojekt er færdigt.  
- Indspilning af forårskoncertens vinder – 3. a – er foregået i dag og det var en fed oplevelse 

for eleverne.  
 
 
----------------------------------   ÅBEN DEL   ---------------------------------- 
 
Husk præsentation af tilstedeværende personer 
 

1. Godkendelse af dagsorden  18:00 – 18:05 
 
Referat: dagsordenen er godkendt.  
 
2. Spisning + Formandens beretning + orientering 18:05 – 18:50 

Vi har slået lidt punkter sammen, for at få tiden til at gå op. 
Vi starter med Formandens Årsberetning og efterfølgende orienterer skolen, eleverne og 
formanden om nyt siden sidst. 

 
Referat: årsberetning fra Anders Hallundbæk, formand.  



Orienteringspunkter: 
- Ledige stillinger i øjeblikket – tysklærer, matematiklærer, børnehaveklasseleder, 

pædagoger. Det er bl.a. en opnormering  
- Flere af de elever, som skoleleder har sendt i visitation, er afvist i visitationen. Derfor er vi 

optaget af, hvordan vi laver gode læringsmiljøer for vores børn.  
- Sommerferien nærmer sig, vi er ved at afslutte de forskellige klasser, og der er generelt 

mange forskellige aktiviteter. 3.a har indspillet deres vindernummer fra forårskoncerten, 6. 
årgang har lige overnattet på skolen, 8. årgang er ved at gøre klar til sidste skoledags 
idrætsdag.  

- 9. klasse er godt i gang med afgangsprøverne. Rigtig flotte resultater, og lærere der knokler 
for at få gjort eleverne trygge og klar til prøverne.  

- Lean Boje Hansen, nyansat ledende pædagog, er startet godt op. Og glæder sig til at lære 
skolen, eleverne og forældrene at kende.  

- Formand fortæller, at der er indkøbt en fælles gave til Poul Poder, afgående SFO-leder, ved 
hans afslutning på Fælleshåbsskolen.  
 

3. Nyt princip for brug af mobiltelefoner og andre digitale devices 18:50 – 19:10 
En del af vores arbejde i foråret har været at revidere vores princip for brug af mobiltelefoner 
og andre digitale devices (Bilag 1, vedlagt som PDF).  
Vi fortæller om processen, fremlægger hovedpunkter og bevæggrunde, samt svarer på 
spørgsmål og hører kommentarer. 

 
Referat: Janni laver en gennemgang af processen, input fra forældrerødder. 
Hvor langt er vi ift. retningslinjer: de er under udarbejdelse i ledelsen og i afdelingerne.  
Fokus på, hvordan vi kan se dette i trivselsmålinger og det sociale samvær, når en ny retningslinje 
træder i kraft, vigtigt at der er enighed fra alle voksne omkring retningslinjer, for eleverne vil finde 
sprækkerne.  

 
4. Open Mic Night 19:10 – 19:50 

Her skal i på banen. Vi vil gerne høre fra jer hvilke skole/skoleliv-relevante emner, I 
beskæftiger med, og om der er nogle idéer og/eller problemstillinger, I kunne tænke jer at 
bringe til bestyrelsen. Punktet er ligedeles tiltænkt spørgsmål og indlæg fra jer og giver 
samtidig et indblik i, hvad der sker på tværs af klasserne/årgange. 

 
Referat:  
Et spørgsmål fra forældre: Hvordan skaber vi motivation for vores elever? Hvordan kan vi arbejde 
med forskellige zoner til bevægelse, stillezoner, arbejdszoner, osv., OBS på udmelding ift. 
forskellige tiltag på en årgang, klasse, elevniveau, særligt når en elev er væk til mellemform. VF vil 
skrive ud i sommernyt omkring, hvad mellemformer er. Kan vi få et forældrekursus ift. de digitale 
portaler og andre digitale løsninger. Aula – hvordan har vi en opmærksomhed omkring, hvad vi 
bruger aula til, med respekt for hinandens tid. Forventninger til brugen af aula, skole og SFO.  
Hvordan bliver et fællesskab godt på en årgang? Hvordan hjælpes forældreråd godt i gang? Har vi 
fra skolebestyrelsens side en hjælp til dette. OBS på at få forældrerådsfolderen med ud til 
forældremøder. Hvordan kan der ske udveksling mellem årgangene, gode råd til afholdelse af 
møder og indhold?  

 



5. Evt. og afslutning 19:50 – 20:00 
Vi siger tak for i aften og åbner for en hurtig omgang ris/ros til arrangementet. 

 
Referat:  Husk præsentationsrunde, godt initiativ, dejligt at blive hørt, det havde været godt med 
en forberedelse inden, så vi vidste hvad vi skulle komme med. Interessant og godt at høre, hvad 
der rører sig fra formandens beretning, dejligt at vores input bliver bragt med, god måde at få 
spredt skolebestyrelsens budskaber, sindssygt godt og positivt, måske overveje tidspunktet, måske 
to gange årligt.  
 
Forslag til indhold: kan være gode råd til forældrerådene, ud fra folder, drøftelse af diverse regler 
osv. Forventningsafstemning ift. forældrerådenes rolle. Drøftelse af digitale rutiner/vaner ud fra 
princip omkring devices….  
 
Fokus på de gode historier omkring skolen, positivt at SB er med på forældremøderne. Særligt 
formanden på 0. årgang. Konkrete eksempler på hvad skolebestyrelsen laver, måske prioritere de 
mindste årgange,  


